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Interpellation │ till regionstyrelsens ordförande Rachel de Basso (S), 

Region Jönköpings län  

  

 
Framtida behov av mark och fastighetsförvärv för naturbruksgymnasierna. 
 

 

Regionens två naturbruksgymnasier, Stora Segerstad och Tenhult, arrenderar mark och 
är i behov av nyförvärv. Som politiker har vi ett ansvar för att säkerställa att 
skolverksamheten är ändamålsenlig och håller god standard. 

Tillgången till jordbruksmark är avgörande för att bedriva jordbruk. I anslutning till 
naturbruksskolorna är marken mycket attraktiv, både för det offentliga- och den privata 
marknaden. Om regionen inte är uppmärksam när dessa markområden eventuellt 
avyttras, riskerar naturbruksskolorna att förlora värdefull mark. 

Konsekvenserna kan vara förödande om någon av skolorna förlorar delar av sina 
befintliga jordbruksmarker. En konstruktiv dialog med de som arrenderar ut mark till 
regionen är en förutsättning för att kraftigt minska riskerna vid eventuell försäljning av 
mark. 

Regionen måste agera proaktivt och tänka långsiktigt när det gäller förvärv av ny mark. 
Detta är nödvändigt för att möta naturbruksgymnasiernas framtida behov och 
säkerställa kompetens- och produktionsförsörjning för morgondagen. 
 

Frågor:  

– Hur ser du att regionen ska lösa behovet av mer jordbruksmark/skogsmark? 
 
– Hur ser du Rachel, och i förlängningen styret, på att förvärva mer jordbruksmark till 
naturbruksgymnasierna? 
 
– Vilken ambition har du Rachel, och i förlängningen styret, att köpa loss jordbruksmark 
som idag arrenderas? 
 

 

För Sverigedemokraterna, 
 

 

 

 

 

______________________________ 

Olle Moln Teike 

  


